

《《紧急呼救9-1-1》第七季播出时间剧情简介》

Showcasing the lives of the emergency workers who come to the rescue of those in crisis each week, 9-1-1 quickly became a popular procedural drama on Fox.

展示每周为那些处于危机中的人提供援助的急救人员的生活，《紧急呼救9-1-1》迅速成为福克斯电视台上备受欢迎的情节剧，并获得了很高的评分。



It's no surprise as the highly-rated show was created by Ryan Murphy, Brad Falchuk, and Tim Minear and stars big names like Angela Bassett, Peter Krause, Aisha Hinds, and Jennifer Love Hewitt.

这一点也不奇怪，因为这部备受喜爱的剧由瑞恩·墨菲、布拉德·法尔查克和提姆·密涅尔创作，并由安吉拉·贝塞特、彼得·克劳斯、艾莎·辛德斯和詹妮弗·洛夫·休伊特等大牌明星主演。

After wrapping up its sixth season at Fox, the beloved show was sadly canceled by the network due to costs despite its large viewership audience.

在福克斯电视台播完第六季后，尽管该节目受到了大量观众的喜爱，但由于成本问题，这个备受喜爱的电视剧被该电视台取消了。

Thankfully ABC, much like the essential workers in the show, came to save the day, picking up the series for Season 7.

幸运的是，ABC电视台就像剧集中的急救人员一样挺身而出，在第七季时接手了这个剧集。

The new season is coming, so we'll try to answer your questions, such as when does 9-1-1 premiere, who is in Season 7 of 9-1-1, and where you can watch new and old episodes of the series.

新一季即将开播，我们将试图回答你们的问题，比如《紧急呼救9-1-1》第七季什么时候首播，第七季有谁参演，以及你可以在哪里观看。

9-1-1 Season 7 release date prediction

《紧急呼救9-1-1》第七季什么时候播出？

It's safe to say 9-1-1 won't be coming to ABC in 2023. When ABC announced its 2023-2024 Fall schedule, 9-1-1 was not on its programming list. This could mean the network planned to premiere the series in the winter or summer of 2024.

可以说，ABC在2023年不会播出《9-1-1》。当ABC宣布其2023-2024秋季档期时，《9-1-1》并未列入其节目单。这可能意味着ABC计划在2024年的冬季或夏季首播该剧。

However, with the ongoing WGA and SAG-AFTRA strikes, it's even more difficult to determine when Season 7 of 9-1-1 will be released. Production on Season 7 of the first responder drama had not even started before the strikes. Once an agreement has been struck and the strike is over, 9-1-1 will need to be filmed, edited, and perhaps even written before we get the Season 7 Episode 1 premiere date.

然而，由于WGA和SAG-AFTRA罢工正在进行，更难确定第七季《紧急呼救9-1-1》将何时播出。在罢工之前，这部急救剧的第七季甚至还没有开始制作。一旦达成协议并结束罢工，在我们知道《紧急呼救9-1-1》第七季第一集的首映日之前，还需要拍摄、剪辑，甚至可能需要写剧本。

What will 9-1-1 Season 7 be about?

《紧急呼救9-1-1》第七季剧情简介

There have been no teasers or spoilers about what fans can expect for Season 7 of 9-1-1. At the end of Season 6, we saw Bobby (Krause) and Athena (Bassett) go on a much-needed respite by embarking on a cruise. Perhaps there will be a disaster aboard requiring their expertise? There is also Maddie (Love Hewitt) and Chimney's (Kenneth

Choi) upcoming vows that may call for a wedding episode in Season 7.

关于《紧急呼救9-1-1》第七季，目前没有任何预告或剧透可供粉丝们期待。在第六季结束时，我们看到Bobby(由Krause饰演)和Athena(由Bassett饰演)去度假了。也许会有一场灾难发生，需要他们的专业知识?此外，Maddie(由Love Hewitt饰演)和Chimney(由Kenneth Choi饰演)即将结婚，可能会在第七季有一集专门讲述婚礼。

Who will be in 9-1-1 Season 7?

谁会参演《紧急呼救9-1-1》?

Currently, there have been no announcements of cast shake-ups for Season 7 of 9-1-1, so we expect all the main cast to return for the upcoming season.

目前还没有关于《紧急呼救9-1-1》第七季主演变动的公告，所以我们预计所有主要演员将回归新的季度。

9-1-1 Season 7 main cast:

《紧急呼救9-1-1》第七季的主要演员：

Peter Krause as Bobby Nash

Angela Bassett as Athena Grant Nash

Oliver Stark as Evan "Buck" Buckley

Jennifer Love Hewitt as Maddie Buckley

Kenneth Choi as Howard "Chimney" Han

Aisha Hinds as Henrietta "Hen" Wilson

Corinne Massiah as May Grant

Ryan Guzman as Eddie Diaz

Gavin McHugh as Christopher Diaz

Peter Krause 饰演 Bobby Nash

Angela Bassett 饰演 Athena Grant Nash

Oliver Stark 饰演 Evan “ Buck ” Buckley

Jennifer Love Hewitt 饰演 Maddie Buckley

Kenneth Choi 饰演 Howard “ Chimney ” Han

Aisha Hinds 饰演 Henrietta “ Hen ” Wilson

Corinne Massiah 饰演 May Grant

Ryan Guzman 饰演 Eddie D í az

Gavin McHugh 饰演 Christopher D í az

